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Geachte College en geachte heer Duurland, 
 

Langs deze weg tekenen wij bezwaar aan tegen de hoogte van de subsidie die de gemeente 
Montferland de stichting Kasteelstad heeft toegewezen voor het evenement “Kasteelstad Verlicht”, 
dat op 20 en 21 januari 2024 voor de 3e keer gaat plaatsvinden. 
 

In onze subsidieaanvraag voor dit evenement, hebben wij een aanvraag ingediend voor de komende 
drie jaar (een dergelijke aanvraag is binnen de regelgeving van de gemeente mogelijk mits het 
evenement minimaal twee jaar achtereen is georganiseerd). Het bedrag dat wij hebben gevraagd is 
euro 20.000 per jaar. De begroting voor 2024 komt uit op euro 50.000 (dit omdat het evenement 
wordt uitgebreid om als zodanig een grotere stroom bezoekers te kunnen verwerken). 
Van de beleidsmedewerkster toerisme en recreatie hebben wij het bericht gekregen dat conform de 
regels het maximale subsidiebedrag 33% van de begroting mag zijn met een maximum van euro 
5.000 per evenement. 
 

Indien dit de regel is en deze voor ieder evenement geldt, dan respecteren wij dat en accepteren wij 
ook de beslissing van de gemeente. Echter nu blijkt dat het mooie evenement “Montferland Run” een 
subsidiebedrag krijgt van euro 25.000, dus klaarblijkelijk deze regeling niet voor iedereen van 
toepassing is, tekenen wij bezwaar aan tegen de beslissing om het evenement “Kasteelstad Verlicht”, 
slechts euro 5.000 toe te kennen. 
 

Voor de goede orde, wij gunnen het de organisatie van de Montferland Run zeer en wensen hun erg 
veel succes met de nieuwe start van dit evenement. De Montferland Run heeft ook een absolute 
waarde voor de uitstraling van Montferland, maar het evenement Kasteelstad Verlicht is na twee jaar 
uitgegroeid tot het grootste evenement van Montferland, waar in de laatste editie meer dan 15.000 
bezoekers hebben genoten van dit spektakel. Meer dan 400.000 mensen hebben de filmpjes van dit 
geweldige evenement bekeken. Het heeft inmiddels ook een internationaal karakter omdat er niet 
alleen bezoekers uit Nederland komen, maar ook uit Duitsland en België. Wij zijn van mening dat een 
dergelijk evenement met zo’n krachtige uitstraling een betere financiële ondersteuning verdient. 
 

Wij vragen nogmaals om uw beslissing te herzien en onze stichting die financiële ondersteuning geeft 
dit het nodig heeft en die het ook verdiend. Het zou dan ook fijn zijn als de gemeente besluit om dit 
prachtige evenement de komende drie jaar sterk te ondersteunen. 
 

In afwachting van uw antwoord verblijven wij. 
 

Hoogachtend, 
Rob Vister 

Stichting Kasteelstad 


